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Protokół nr 4/2018 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 10 grudnia 2018  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecni radni: Andrzej Kubiak. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

 

Ad. 2. Materiałów na sesję. 

 

1) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2019; 

Projekt planu pracy na 2019 rok  przedstawił Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak: 

I kwartał  

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu gostyńskiego  

z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. 

3. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Borek Wlkp.   

II kwartał  

1. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy złożonego przez Burmistrza.  

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2018. 

3. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 

III kwartał  

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

2. Informacja z przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

IV kwartał  

1. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

2. Uchwalenie stawek podatków i opłat na rok 2020. 
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3. Przyjęcie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2020 rok oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2020. 

4. Uchwalenie budżetu gminy na 2020 rok. 

5. Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2020. 

6. Uchwalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

 

Posiedzenia Komisji Rady odbywać się będą przed każdą sesją  celem zaopiniowania 

materiałów. 

Uwag nie zgłoszono 

 

2) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Borku Wlkp. na 2019 rok 

Projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 

Artur Osowicz. 

I kwartał 

       1. Złożenie sprawozdania z działalności Komisji w 2018 roku. 

       2. Analiza w zakresie udzielonych zamówień publicznych w 2018 roku. 

II kwartał 

1. Analiza sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Borek Wlkp. W 2018 roku. 

2. Opracowanie wniosku do RIO o udzielenie absolutorium. 

III kwartał 

1. Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

2. Kontrola działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2018 roku i I półroczu 2019 roku. 

IV kwartał 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na 2020 rok. 

 

Kontrole w trakcie roku na zlecenie Rady Miejskiej. 

Na bieżąco opiniowanie projektów uchwał na sesje. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

3) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów 

zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy 

Borek Wlkp. 



Str.3 /5 

Burmistrz poinformował, że jest za  udzieleniem  dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. 

w roku 2019 dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Pocieszenia NMP w Borku Wlkp. w kwocie 

100.000,00 zł na wymianę kopuły Sanktuarium  Matki Boskiej Pocieszenia w Borku 

Wielkopolskim. 

 

   Radny Michał Dopierała poparł stanowisko Burmistrza, ponadto wnioskował  

   o dofinansowanie remontu kościoła w  Jeżewie w wysokości 3 lub 4 tys. zł. 

 

    Burmistrz wyjaśnił, że przed tworzeniem projektu budżetu co roku w terminie do 10      

    października należy złożyć wnioski o dofinansowanie do projektu budżetu na rok kolejny.    

    Tylko Parafia Zimnowoda taki wniosek złożyła. Natomiast Ksiądz z Jeżewa kiedy  

    dowiedział się o tym, że należy rozliczyć dotację wycofał  wniosek o dofinansowanie. 

 

  Innych uwag nie zgłoszono. 

 

4) podwyższenia kryterium dochodowego  w celu udzielenia wsparcia  w ramach 

wieloletniego rządowego programu   " Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 -

2023 

Uzasadnienie do w/w projektu przedstawiła Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

5)  zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych  wieloletnim programem 

rządowym "Posiłek w szkole i w domu " na lata 2019-2023 

Uzasadnienie do w/w projektu przedstawiła Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. 

     Uwag nie zgłoszono. 

 

 

6) uchwalenia gminnego wieloletniego programu osłonowego "Posiłek dla dzieci  

i młodzieży" na lata 2019-2023 

Uzasadnienie do w/w projektu przedstawiła Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. 

      Uwag nie zgłoszono. 
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7) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Sportowej 

 

Burmistrz poinformoał, że miejscowy plan zagospodaroania przestrzennego  dotyczy drogi 

przy Orliku,  

Uwag nie zgłoszono. 

 

 

8) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2019 oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2019 

Uzasadnienie do w/wprojektu uchwały przedstawił Burmistrz, ponadto poinformował, że 

obecne przepisy zabraniają przeznaczać środki na place zabaw. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

9) powołania komisji stałych Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak poinformował, że ustala się następujące składy 

ilościowe stałych komisji Rady Miejskiej Borku Wlkp.: 

1. Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich    11 osób 

2. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych                                                    7 osób 

            

 

 w następujących składach: 

 

1.Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

1) Radna -  Jędrosz Róża  

2) Radny – Gawroński Romuald 

3) Radny – Pawlak Tomasz 

4) Radny -  Chałupniczak Leszek 

5) Radny – Andrzejak Radosław 

6) Radny – Dopierała Michał 

7) Radny - Szczepaniak Tomasz 

8) Radny – Gałczyński Jacek 

9) Radny – Malicki Roman 

10) Radny – Osowicz Artur 

11) Radny – Kubiak Andrzej 

 

2. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

 

1) Radna - Jędrosz Róża 

2) Radny - Florczyk Damian 

3) Radna - Przybylak Magdalena 
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4) Radna - Wojciechowska Elżbieta 

5) Radny - Szczepaniak Tomasz  

6) Radny – Tomasz Pawlak 

7) Radny – Romuald Gawroński 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

10) zmian budżetu i w budżecie na rok 2018 

Burmistrz poinformował, że w związku z tym, ze zbliża się koniec roku  projekt uchwały 

zostanie przedstawiony i omówiony na sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał ile Gmina ma gruntów i  w jakiej wysokości wpływa 

dzierżawa z wynajmu tych gruntów. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że szczegółowo nie wie, jednak nie są to wielkie pieniądze,  

w Trzecianowie ok 7 ha. 

 

Radny Damian Florczyk zapytał po co odbywają się wspólne posiedzenia Komisji, zapytał 

także czy projektu uchwał omawiane na posiedzeniu Komisji będą opiniowane przez 

poszczególne Komisje Rady. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak wyjaśnił, że po ukonstytuowaniu się Komisji Oświaty 

i Spraw Społecznych wrócimy do opiniowania projektów uchwał. 

 

Następnie radny Damian Florczyk zapytał kto będzie prowadził wspólne posiedzenia Komisji, 

ponieważ w Statucie Gminy mamy zapis: „Wspólnemu posiedzeniu przewodniczy osoba 

wybrana przez przewodniczących zainteresowanych komisji”. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak wyjaśnił, że od nowego roku prawdopodobnie będzie 

prowadził przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad.5. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady – Tomasz 

Pawlak zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik      Tomasz Pawlak  

 


